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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 10. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25.3.2009

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Bittnar, prof. Máca, Mgr. Gazda

Dr. Šibrava zahájil 10. zasedání AS, přivítal hosty a ostatní přítomné, seznámil je s programem 
zasedání. Předseda AS informoval AS, že členka studentské komory AS Lenka Koukalová se 
vzdala mandátu (ukončila studium) a na její místo nastoupil náhradník ing. Jan Zbíral. 

Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření FSv za r. 2007 
3. Aktualizace dlouhodobého záměru FSv ČVUT 
4. Metodika rozdělování mzdových prostředků 
5. Informace o přípravě přílohy A metodiky (výpočet ped.zatížení kateder) 
6. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu  
Zápis byl přijat bez připomínek 
 
Bod 2.  Zpráva o hospodaření FSv za r. 2007 
Zpráva o hospodaření byla projednána na minulém zasedání AS. K předloženému návrhu již 
nebyly žádné připomínky. Předložená zpráva byla AS schválena: 
Hlasování: pro 23, proti 0, zdrželi se 0 
 
Bod 3.  Aktualizace dlouhodobého záměru FSv ČVUT 
Za vedení fakulty předložil aktualizaci dlouhodobého záměru prof. Máca. AS požádal o několik 
drobných úprav v předloženém návrhu. S provedenými úpravami AS předložený návrh schválil. 
Hlasování: pro 23, proti 0, zdrželi se 0 
 
Bod 4.  Metodika rozdělování mzdových prostředků 
Vedení fakulty předložilo AS ke schválení Metodika rozpisu mzdových prostředků z dotace 
MŠMT (bez výzkumných záměrů a výzkumného centra). V předložené metodice, došlo oproti 
minulému roku ke dvěma změnám: 
- Prostředky na podporu programu A+S nejsou součástí této metodiky. Výše těchto prostředků 
bude stanovena společně s rozpisem NIV 2009.  
- Část, odpovídající 8% mzdových prostředků pro normativní činnosti na r. 2009, jako fond na 
podporu kateder se snižuje na 3%. Z toho vyplývá že podle přílohy A a přílohy B bude rozděleno 
48% celkové částky (loni 42%) 
K předloženému návrhu neměla ekonomická komise ani senát připomínky. 
Dále vedení fakulty předložilo AS Metodiku rozpisu dotace NIV (TA 01, TA 02, TA 10) pro 
katedry a nákladová střediska. Předložené metodice neměl AS připomínky. 
AS předložené návrhy schválil: 
Hlasování: pro 22, proti 0, zdrželi se 1 
 
 
 



 
Zápis č.10/2008-09 

 
2

Bod 5.  Informace o přípravě přílohy A metodiky (výpočet ped.zatížení kateder) 
Prof. Máca informoval AS o přípravě nové metodiky pro výpočet pedagogického zatížení kateder. 
Nová metodika by měla být výrazně jednodušší než stávající a měla by zjednodušit započítávání 
přednášek (bez ohledu na to,  zda jde o předmět povinný nebo volitelný). Předpokládá se, že 
závěrečné „doladění“ metodiky se provede ve spolupráci s pedagogickou komisí AS. 
 
Bod  6. Různé 
- prof. Kabele – problém půjčování bakalářských a diplomových prací. V diskusi vystoupili prof. 
Máca, prof. Konvalinka, prof. Tywoniak, Ing. Broukalová, doc. Štemberk – nutno sjednotit 
podmínky, rozhodnout kdo a za jakých podmínek bude práce půjčovat.  
- děkan FSv prof. Bittnar informoval AS o plánovaných investicích FSv v roce 2009 a s tím 
související rekonstrukci bufetu. 
- prof. Konvalinka – při rekonstrukci elek. rozvodů v budově D nebyly zesíleny rozvody. 
V důsledku to znamená, že se pro uživatel nic nezměnilo v souvislosti s využíváním přístrojů. 
Kapacita sítě je nezměněná, tj. nedostatečná. 
- prof. Konvalinka – požaduje zlepšení administrativního zabezpečení doktorských zkoušek 
- doc. Polák informoval AS o zasedání Rady vysokých škol. Novým předsedou byl opět zvolen 
prof. Haas. 
- Ze strany studentů programu AS kritika nového časového rozvrhu vyučovacích hodin. 
Desetiminutové (resp. dvacetiminutové) přestávky mezi hodinami (resp. bloky) jsou příliš dlouhé. 
Výuka se zbytečně protahuje do pozdního odpoledne (večera) a studentům nezbývá čas na 
samostudium a domácí práci. Naproti tomu, učitelům delší přestávka vyhovuje (stačí se např. 
přesunout z jedné výuky na druhou v případě výuk v různých budovách). 
- Na závěr zasedání AS proběhla prezentace Centra informačních a poradenských služeb ČVUT. 
 
Příští zasedání senátu se uskuteční 22. 4. 2009 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z.Šibrava 


